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Sent: Thur 9/24/2020 1:50:30 PM

Subject: FW: Kosten inzet militairen in ziekenhuizen

Received: Thur 9/24/2020 1:50:30 PM

Deze communicatie loopt inmiddels via FEZ en Defensie.

«IEE
van:ESE)EXEC@ minvws.ni>

Verzonden: donderdag 24 september 2020 14:33

Aan: 5.1.2e ) 4 @minvws.nl>;

EEE) RPI @minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Kosten inzet militairen in ziekenhuizen

@minvwsrt IEEE5.1.2e @minvws.nl>

5.1.2e
nog even contact gehad, maar daar gewoon

op de lijn konden komen....dus nodig ze van harte uit

Ik heb dus naar aanleiding va

redelijk afgesproken dat als er nog wat was ze ¢

om zich te melden ©

van:IESE)CEEDMo minvs.ni>
Verzonden: donderdag 24 september 2020 14:04

Aan: 5.1.2e A. dminvws.nl>; @minvws.nl>;EE
(IAEA) <BR E @ m invws. n>; @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Kosten inzet militairen in ziekenhuizen

(JV) (=1y V=Tpdol=1 §

Ha,

Voor zover ik weet is [EEE in juni benaderd door DFEZ defensic BIT)over de afwikkeling van de additionele kosten voor

nationale inzet van Defensie. gaf aan dat Defensie het budget voor nationale inzet (FNIK) fors overschrijdt. Defensie zou bij

mij op de lijn komen met de kosten die zij gemaakt hebben met de inzet van personeel en materieel in opdracht van VWS - los

van de inzet van medisch personeel van Defensie in ziekenhuizen, dit mag gewoon gedeclareerd worden door ziekenhuizen. Ook

zou er sprake zijn van een stuk inkomstenderving vanwege inzet personeel tbv de corona uitbraak. Ik heb hier echter niets meer

over gehoord..

Wat betreft de rekening van vliegtuig naar Sint Maarten ad €750.000. Dit ging om transport van beademingsapparaten naar SM.

We hebben inderdaad ongeveer 70% daarvan vergoed gekregen middels EU-subsidie. Dit speelde begin april.

van: INEECRECNNBREXER© ninvws.ni>
Verzonden: donderdag 24 september 2020 13:02

@ minvws.nl>; 2minvws.n>;EEE
5.1.2e @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Kosten inzet militairen in ziekenhuizen

Ik heb bij de tweede ISB c.q. begroting nog even contact gehad me:[CEZij hebben vanuit Fin al

eea gecompenseerd gekregen (bij augustus dacht ik) voor inzet van Defensie voor het vervoer van patiénten en mogelijk nog

wat andere posten. Ik heb wel aangegeven dat als ze nog meer kosten verwachten ze dit ons tijdig moeten laten weten. Het kan

natuurlijk zijn dat ze ook nu weer helpen bij het vervoeren van patiénten. Dus niet te terughoudend mee omgaan hoor, gewoon

redelijk blijven!

Groet,



957206

buiten verzoek

Dubbel


